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GF Indkilden 
 
 
Emne: Referat fra 8. Bestyrelsesmøde 
 
 

Mødeleder: Tommy Breck 

Referent: Tommy Breck 

Dato: 1. juni 2010 

Varighed: 2000-2115 

Tilstedeværende: Jess Eriksen, Kim Kristiansen, Flemming 
Kristensen, Hans Nymark og Tommy Breck 
 
 
Fraværende: Henrik Thomsen og Arne Jensen 

 

Dagsordenspunkt Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Referat fra sidste møde Intet at bemærke   

2. Status vedr. emner fra 
referatet 

Hjemmeside: Henrik havde meddelt, at Tina grundet arbejde ville få 
svært ved at varetage opgaven med opdatering af hjemmeside. 
Tommy vil midlertidigt overtage opgaven med at indsætte referater 
på hjemmesiden. Øvrige opgaver vil blive effektueret ad hoc. 
Flemming vil iværksætte foto af området samt prøve at indsætte 
dette som forsiden. 
Liste over beboere på foreningens område med tlfnr. og 
mailadresser vil blive indlagt på hjemmesiden. 
Fællesarrangementer: Jess og Flemming udfærdiger ”indkaldelse” 
til Skt. Hans arrangement onsdag 23. juni. Arrangementet finder sted 
ved ”legepladsen” og hver husstand medbringer egne 
fornødenheder. Ved dårligt vejr aflyses (vil ske dagen før), da der 
ikke er planlagt leje af telt. 
Fællesarealer: Der er opsat (af hvem vides ikke!) skilt ved 
begyndelsen af Indkilde Alle, der påpeger legende børn. Yderligere 
skilte afventer erfaring med dette 1. skilt. 
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Dagsordenspunkt Konklusion Ansvarlig Deadline 

Der er modtaget tilkendegivelser vedr. græsslåning. Bestyrelsen 
giver de involverede besked. 
Bestyrelsen tager initiativ til rydning af ukrudt på området langs 
banelegemet. 
COWI er rådgivende overfor Havnen, som har ansvaret for området 
langs banelegemet. De meddeler, at der 3-4 gange årligt vil blive 
ryddet, herunder også for bjørneklo. Kontaktperson ved COWI er 
Jan Find. 
Hans har genetableret trådhegn langs Kærholtstien. 
Hans vil undersøge markedet for stige til brug ved udskiftning af 
pærer i gadelamper. 
Aalborg Havn kontaktes med henblik på status for bom til tidligere 
køreteknisk anlæg. 
Forsikring: I forbindelse med evt. arbejder på fællesarealerne af 
bestyrelsesmedarbejdere m.fl. er der iværksat udvidelse af forsikring 
til dækning af evt. arbejdsskader. Codan tegner ikke forsikring for 
legeplads samt hærværk mod gadelamper. Efterfølgende har Kuben 
meddelt, at kommunen skal godkende legeplads som legeplads. 
Bestyrelsen kontakter kommunen. 
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3. Vejskilte Pris for skilte ”22-44” samt ”78-88” er:  
- enkeltsidet: kr. 546,00 
- dobbeltsidet: kr.696,00 
- stander: 263,00. 

Skiltene leveret af Kuben er enkeltsidede. 
Skiltene skal opsættes i 2010. 
”Pas på mig” skilt koster kr. 441,00. Stander koster 786,00, såfremt 
det er en dobbeltstander med skilt ca. 1 m over jord. Ellers ca. kr. 
500,00 med enkeltstander inkl. Beslag med skilt ca. 2 m over jord. 
Alle priser er excl. moms.  

  

4. Slidlag på vejene i Kubens 
område 

Bestyrelsen har meddelt Kuben (Thomas Andersen), at vi ikke kan 
overskue opgaven selv at afslutte projektet med asfaltarbejdet 
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Dagsordenspunkt Konklusion Ansvarlig Deadline 

(pålægning af slidlag). 

5. Årlig aktivitetsplan Er udarbejdet. Ingen bemærkninger.   

6. Spildevandslaug for nr. 20-44 Duelco har fremsendt udkast til beboerne. Intet nyt.   

7. Budget Budgettet udviste en kapital på. Kr. 19.028,00. Ingen bemærkninger.   

7. Eventuelt Næste møde er tirsdag 3. august kl. 1900. Sted uvist endnu!   
 


